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Ad 1)
Usvajanje zapisnika sa 123. sjednice Vijeda
Zapisnik sa 123 . sj ednice Vij e6a HKMS j e j eclnog

Ad2)
Odluka o raspisivanju izbora za delegate Slkup5

kradu. Dulja odluka je ista kao ona koju su dlanovi
da 6e se raspisati izbori za derlegate Skup5tine i o k

Tajnik Komore podsjetila je kako su dlanoviVijeda lobili dvije varijante Odluke, dulju i
ijeia dobili pro5le godine, kad se mislilo

odluka odnosi se na datum kad ie se izbori provesti
rj se fada odludivalo. Razlika izmedu
Kra6q odluka je narielna odluka i ne

propisuje todan datum, bududi da se jo$ ne znit
provesti u svibnju ili srpnju, Sto ovisi o epidenniol
epidemije. Dulja Odluka je malo plobhmatidrra romL fa broj delegata, jer se u ovom

L u trenutku kad se odredi datum. Postoiitrenutku ne znatodan broj delegata po podruZnic
mogu6nost da se broj delegata pove6a. Zbognr nih railoga izradena je i kraia varijanta

lsti ru Evibnju, lipnjur ili srpnju, ovisno oOdluke u kojoj stoji da 6e se izbori za clelegate prov
epidemiolo5kim uvjetirna u podruZnicama, dlanovi
varijanta Odluke prihvatljivi.ja. Brankioa Ividinec p

ije64 trebaju odluditi o tome koja je

suglasnost na izmjene Statuta prema kojima so

a jQ je li ministar zdravstva dao

i rnggu produljiti na godinu dana.
Tajnik Komore odgovorila jer da je potpisana sug
Zvonimir Pardina rekao je kako misli da je krada

ministra zdravstva zaprimljena.

ijanta bolja jer moZda poraste broj
delegata, iako je to malo vjerojatno, ali ie se prodru icama ostaviti dovoljno vremena za
or ganizac iju skup Sti n a. Zb o g to ga j e za kr alu v ar ij a O{luke, kojom bi se potvrdila



autonomija podruZnica, kako to stoji i u Pra:vilni
daodrLe izbore zadelegate i izbore za predsjerdni

Ivek se slaZe s tim i misli da se treba odluditi na kr
Misli da (,e nataj nadin predsjednici podruZnica bit
or ganizirati po5tuju6i epidemioloSke rrLjere, zbog
Zvonimir Pardina predlaZio.je moguinost da r;e
obzirom da se situacija u odredeno.j podruZnici m
da ie Vijede svakako donijeti dulju varijantu tf,dlu
predsjednicima podruZnica, ovisno o situaciji na
dovoljno vremena. Zvonimil Pardina rekao ie kako
trebao odrLati sastanak s predsjednicinra podruZni
sastanak s predsjednicima podruZnica odrZa.ti sl.j

svi predsjednici podruZnica nisu ujedno i dlanovi V
Brankica Ividinec rekla je da je ona ujedno i

dlanova svoje podruLnice, Pitalaje postoji li
dostavi popis dlanova koje imaju u svojoj Zr.rLpaniji.

dostaviti broj dlanova podruZnice, ali popis dlanov
kojeg se bez suglasnosti svake dlanice ne mogu
kako se kandidati za delegate ili druge funkcije uvij
Agneza Aleksijevid rekla je kako su obje va.ri.jjante

zamjerki, ali definitivno podrLavakradu verziju Od
sadrZi sve elemente sukladno situaciji u kojoj se na
predsjednica podruZnice prije sastanka Izvr5nog od
Komore todan broj dlanova njene podruZnice prem
glasanja predsjednica Vijeda konstatirala je kzko je
usvojena.

Ad3)
Odluka o imenovanju Sredi5njeg izbornog pov
Predsjednica Vijeia je predloZila je za predsjednicu
Dubravku Jak5eti6, azaElanice SnjeZanu Ourkljek i
Za zamjenicu predsj ednice predl o Zila j e Zel j kicu
Repusti6a i Zorana Povha,
Predsjednica Vije6a je predloZila da naknada zarad
bude neto iznos po dlanu koji nije zraposlenik
Agneza Aleksijevi6 smatra da nema ni5ta sporno u
Komore, pravnici, koji 6e raditi u Sredi5njem i

opisa njihovog radnog mjesta i smatra se nepisanim
radi. Navela je kao primjer Upravno vijede bolnice,
toga, jer misli da se to treba odraditi u sklopu rad
a nije bilo dodatno pladeno. Misli da onaj tko radi u
treba to odraditi. Agneza Aleksijevi6 smatra da se t
ustanovama. On4 osim posla pomo6nice ravnatelja
sestra za kimr5ke djelatnosti izato ne dobiva nak
globalno, u suprotnom 6e se i dalje tapkati u mjestu
radnog mjesta, odnosno posla ili ni.je, Predsjednik
u sklopu radnog mjesta. Bojan Baki6 rekao.je da se

se radi o poslu koji se obavlja izvanredno, periodid
redovnom poslu, ve6 dodatnom pos;lu koji se obavlj

dime pi se dala mogu6nost podruZnicama
podrtjZnice na jednoj sjednici. Nevenka

ini prplongiraju na dulje razdoblje,
proqlijeniti. Tajnik Komore pojasnila je

, ali tpk nakon Sto se vidi, u dogovoru s

nu, budu6i da nakon izmiena StatutzL ima
na vlemena do 1.10. i misli da bi se

Pred$jednik Komore rekao je da 6e se

i tjed[n, nakon Od]uke Vije6a, budu6i da
eia. pa ne mogu biti u sve upuieni.
Lnica ipodruZnice te je razmi5ljala o broju
ost d{r se predsjednicima podruZniceL

ajnik Komore odgovorila je da se moZe
se ne inoZe dostaviti radi GDPR-a, zbog
aviti 4jihova imena i prezimena. Reklaje

mogu kontaktirati iz ureda Komore.
luke jako dobro napisane te nema
:e, oibzirom da je jasna i transparenbra i!v, vvllvrrr u4Jv Joil4 r LrorrJp4tllllll4 I

imof Cecilija R.otim rekla je da ona kao
:a pg5alje upit te uLvijek dobije izureda

strud4oj spremi. Nakon provedenog
lruga, kra6a varijanta Odluke jednoglasno

Sredi5nj eg izbornog povj erenstva
jilja4u Lujanac.

ncekoyi6, a zazamjene dlanova Marina

pci.vjerenstvu, buduii da je to izvan
pravilgm da se plati sve Sto se dodatno
vonilnir Pardina rekao je kako je protiv

sestrinstvo, u bolnici radi i kao slavna
lu. Srhatra da se to treba ispravljati
Bojari Baki6 pitao je li taj rad u opisu

rEi rekao je da je do sada to obavljano
Ze s kolegicom Aleksijevii, budu6i da
Sto za njega znadi da se ne radi o

svakf detiri godine, te ne vidi razlogda

u Sredi u
:e 1000 i puta,
rme dh i

; mjesfa. Sve Sto je on radio unutar KBC-
Korndri ima svoju plaiu i sukladno tome
ne trQba usporedivati sa zdravstvenim



se takav posao ne plati dodatno. BlaZenka Stuinja p
Povjerenstvu koje je odludivalo o financijskoji u potresu. Predsjednik
Komore odgovorio je da pravnik nije dobio n'aknad Ivicp R.aZnjevii rekao je kako razumije

bio lr slidnoj situaciji te kako, ako serazmi5ljanje kolegice Aleksijevid, budruii daje i sa
odradi dodatni posao, treba nagraditi ljude. lBrrjan 16 rpkao je kako postoji mnogo
nacionalnih programa koji se provode u radno vrije
Zvorc Novak rekla je da se kod nje nacionalni prog

a foji su posebno pla6eni, Darinka

vremena. RuZa Uremovii rekla je kako je u n jezi
rmi nroraju provoditi izvan radnog
ustarl,ovi ista situacija . Zvonimir Pardina

rekao je kako nije u redu da svi dobiju istu jer ngki moraju odvojiti cijeli dan i oti6i
nom yremenu. Naveo je primjer dlanova
: na sJednici Vije6a. Misli da nema

sa svog redovnog radnog mjesta, a neki to rad,e u

:r vrernenu. AgnezaAleksijevi6 je rekla
ovu sjednicu dobit 6e naknadu od 2000

Vijeia koji moraju odvojiti cijeli dan za sudjelova
potrebe ekstra pladati ni5ta ako se sve odvija u rad
da se i sjednice Vije6a odrLavaju u radno vriljeme.
Kuna i joS 200 Kuna od bolnice. Smatra da, ako je
ruku, moZe predloZiti i naknadu zanekog drugog.
se drZe teme te da se raspravi o Odluci koju treba
mora za nju glasovati. Tajnik Komore zahvalila je
pravnike, zaposlenike Komore. Pojasnila je da za
pla6eni za bilo kakav dodatni posao pa i onda kad
dolazi se kasnije kuii, pa smatra da ne treba biti
rade svoj posao po5teno, destito i za svoju plla,6u,
naknada ne pripada zaposlenicima Komore. A
kako dlanovi Vije6a imaju pravo raspravljati o svak
predloZenim imenima, bududi da se na odlukama
daju se ne prekida i dajoj ser dozvoli raspravljati.

Ministarstvo zdravstva predloZilo je za diplomLirane
koeficijent 1,57, a sindikati su traZili 1,69., s tim da

radnike u zdravstvu, Sto se odnosilo na dehdesetak
informatidare, zbog dega se sve malo oduZilo, iako

svoju naknadu kao dlanice Vijeda digla
dsje$nica Vijeia z:amolila je nazodne da

Alelisijevii rekla je predsjednici Vijeda
1 rr.jedi i redenici, a ne samo o
azi ilte predsjednice Vijeia te je molila

Sto je pohebno, Agneza Aleksijevii

i sastbnak, ali poziv jo5 nije stigao,
nedicinske sestre i magistre sestrinstva

lnih r,njesta, ukljuduju6i administratore i
uopie nije bio predmet rasprave.

ica Vije6a rekla.je kako se moZe
raspravljati o imenima koja su predloZr:na i o svem
smatra da ima pravo postaviti pitanje te da predsjed
raspravlja samo o imenima, vei o cijelom sadrrZaju
Predsjednica Vijeia zamolila je tajnika Komore da
da je ona pisala Odluku. Agneza Aleksijevii rekla
Komore, ve6 potpis predsjednice Vijeia, Predsjedni Vijpia rekla je kako jo5 nije niSta
potpisala, budu6i daje u tijeku rasprava i glasovanj Agnpza Aleksijevii rekla je kako na
Odluci stoji ime iprezime predsjednice Vijeda.
Odluka o imenovanju SrediSnjeg izbornog povjeren va udvojenaje uzjedan suzdrZan glas.

Ad4)
Izvje5de o radu predsjednika HKMS
Predsjednik Komore izvijestio je o sastancirna im u Ministarstvu zdravstva, avezano
uz pr iznav anje ko e fi c ij enata za v is okooobrazo vanj e medLidinske sestre, OdrLana su dva
sastanka. Redenoje da ie se odrZatijo5jedaryzav

tralio da se ide s izmjenom svih ostalih koeficije
: Szuriostalni sindikat radnika u zdravstvu
, 5b $kljuduje spremadice i sve ostale

Odekuj e se jo5 j edan zavr5ni sastanak. Predsjednik j
Nada se da ie se podiii koeficijent prenna prijerdlog

molip da se rje5enje ne odugovladi,
sin<litrata, te da koeficijent bude u rangu

magistra farmacije, 1,69. Mirristarstvo zdravsfua hti lo je medicinske sestre staviti u
kategoriju logopeda s koeficijentom 1,5, ali se nada ie lninistarstvo tvaLiti argumente, o
demu je izvijestio i predsjednicu Vije6a. Podsjetio j na akprju o promociji cijepljenja u kojoj



Komora sudjeluje zajedno s jo5 8 komora u zdra
postigao veliki uspjeh, s velikim odazivom ipoziti
predstavljala kolegica Biljana Kurtovi6, a na webi
Mi5e, glavna sestra Klinike za infektivne bolcsti.
medicinskih sestara i smatra da je dobro predstavio
sestara. Najavio je sastanak s predsjednicirrra
online. Sastanak je najavljen u e-mailu predsjednic
podsjete delegate na sudjelovanje u radu Skup5tine
HKMS, odrZanoj 15.2., na kojoj su usvojene izmje
izmjene Statuta Skup5tinaje odbila. Izmjene ista
suglanost ministra zdtav sfrr a..

Izvijestio je da se u anketi za potres prijavilo 292lj
toga njih 113 ima zelenu naljepnicu, Ltfiu 65, a
pregledane objekte. Prema iskustvu sazagre
bi se predvidjeti da bi se moglo na kraju raditi o 1

dega treba planirati sredstva zapomo6 i ne smije se
Zagrebu.Izvijestio je o zamolbi glavnr: sestre Do
radi o 80 medicinskih sestara kojima su potr,ebne u
bila250 Kuna po uniformi. Rekao.je kako ce Vi
odluditi o tome hode li se iii i s tom vrstom pomoii
Glavna sestra OB Sisak rekla je kako za sada ne
kojih su dobili dovoljno iz donacija, alibi irn dob
financira izradu iskaznica s inenima medicinskih
predsjednika zanjegov angaLman u izrnjeni LI
deka. Reklaje kako je razgovaralas predsjedrrikom
pitanju B radnih mjesta za medicinske sestre, lPitala
kojima se raspravlja. Podsjelilaje kako je Vijr;ie
buduii da se mislilo da je predloZeni broj radnih mj
nezadovoljno prijedlogom radnih mjesta u vrijeme
Komore, pa je stoga poslan prijedlog Ministarstvu
Smatra da se radi o glavnim sestrama sluZbi pa ie
ustanove neie imati koristi. budu6i da imaiu vrlo
predloZeno (,ak20 i vi5e radnih mjesta, koja je
Ministarstvu zdravstva, ali ministarstvo je to srmanj
sestre klinika, zavoda, sluZbi, u Uredbi 6e stajati m
radnim mjestima, kao Sto su medicinske sestre koie
bolnidkih infekcija, edukacije (klinidke nastave), k
dojavnoj jedinici i voditelj operacijskog blol,ra te
invazivnim postupcima. Molio je da se u Ureclbi
kako je njegov glavni cilj da medicinske sestre bud
navedeno da se radi o diplorriranim medicirrsl<im
sa sindikatima i njihovim prijedlogom da pla6e bud
mora pitati Komoru, buduii da Komora nema ovlas
sastancima bili i predstavnici sindikata te poslodav
odluduje o Uredbi i o tome dije ie mi5ljenje uvaLit|
ali smatra da je bitno da se krene s izmjenom lJ
BlaZenka Stunja pitala je tko je todno probreLo rad
odgovorio da j e to Mini starstvo zdr av stv a. BlaLe
Vije6e donijelo takvu odluku, misli da se tarno ne
smatra da su op6e bolnice na neki nadin diskrimini nejer se nigdje ne govori o glavnim

zu, le p odrZavanju webinara koji je
nirn rbakcijama, Na webinaru je Komoru
ru je $udjelovala i kolegica Danijela
ebinat je imao viSe od 900 sudionika
cijepljenje iz perspektive medicinskih
Znica foji ie se odrZati sljededi dedan

jem ih se zamolilo da
e o sjednici Skup5tine
prijedloge kolegaza

koje lrsvojila Skup5tina dobile su

doS[a pomo6 u smislu da Komora
stara. BlaLenka Stunja pohvalila je
o hoefircijentima na koju se toliko dugo
i u tom razgovoru d,oznala je kako je u
: tko jje predloZio ta radna mjesta o
lalo prijedlog radnih mjesta u tablicama,
sta p4emalen, jer je Vijeie bilo
Ld je lospocla Sepec bila predsjednioa
ravstya s veiim brrtjem radnih mjesta.
rfitir4ti velike bolnice, jer manje

slupbi. Predsjednik je rekao kako je
lo i Povjerenstvct za sestrinstvo pri

. Osim poloZajnih dodataka za glavne
icirrske sestre koje rade na odredenim

na poslovima osiguranja kvalitete,
'dinalora zapalijativnu skrb, u prijavno-
icinsle sestre na dijagnostidkim i

edu i glavne sestre OHEP-a. Rekao je
prepqznate u Uredbi i da u njoj bude
rama i magistramaL sestrinstva. SlaZe se

vedei Ministarstvo zdravstva moZe i ne
za p{egovore. Rekaoje kako su na
L, a Ministarstvo zdravstva samo

Stunja ne slaZe se s tim, obzirorn da je
baju zastupati neki drugi interesi, jer

Svjes{an je toga da 6e biti nezadovoljnih,
:, a ka'snije su izmjene uvijek moguie.
mjesta, decidirano, Predsjednik je



sestrama odjela. Smatra da je dispeder, uz du;Zno arpe, pojedinac, a s druge strane
glavna sestra OIIBP-a nije zasluLila koeficijent, do
Predsjednikje rekao kako ser zaloLio da se u lJredb

dispeder na radnom mjestu je,

Stunja rekla je kako ve6ina Zupanijskih bolrrir:a i
navedu i OHBP-a, BlaZenk
ju glaVne a ne sluZbe. RuZa
li kcrjd im e odjela, a neUremovii rekla je kako je i ona u Zupanijskoj bolni

sluZbe, BlaZenka Stunja je rekla kako je onclajedi rje5epje da se sve rnedicinske sestre
zaposle u kvaliteti, jer 6e po Uredbi dobiti koeficij . tLupa Uremovii je rekla je da bi bilo

Zvorc Novak podsjetila je da je na Vijeiu dorrese odlruka da se traZi maksimalan broi radnih
mjesta, iako je jasno da 6e Ministarstvo zdravstva nijetl odluku kako Zeli. Smatra da ie
bolje je da se barem nesto uvaZi, jer se zna,o iiemu

diskriminirajuie kad se medicinske sestre ne bi tret
nezdravstveni radnici. Karolina ViZintin smLatra da
medicine i hitne medicine te je zamoliJLa Predr;jedni

smatra da medicinske sestre ne treba tretirati i
tome da koeficijent bude viSi. RuZa Uremovi(i rekl
subspecijalizacije koje mnogo ko5taju, plaia im je

le kpo zdravsfveniradnici, nego kao
trebaju uvrstiti i djelatnici intenzivne
da de i o tome vodi raduna. Darinka

odlilduje. Fredsjerlnik se sloZio jer
kao logopede i podrZava sindikate u

je kako su lijednicima dozvolili
,orasl4 izadvije tisuie Kunaneto, pa

iem predsjednika, misli da Komora treba
na op6e bolnice, na tragu onoga Sto je
i o tqme se govori odkad je do5ao ovdje.
te. ZIna da se ne mr:Ze dobiti za sve i
re<lsjednik je rekao kako postoje ra:zne

jati moguinost za poloZajni dodatak od
na sestra klinike, ima koeficijent
rZajni dodatak na 1,,57 . Smatra da je

smatra da se i za medicinske sestre trebaju nadi stva. Nevenka Ivek slaZe se s BlaZenkom
se tu tadi o djskriminaciji. U njihovojStunjom kad je rijed o opdim bolnicama i srneLtra

bolnici imaju tri sestre za bolnidke infekcije i tri za valitgtu, a samo jednu na OIIBP-u gdje j
57 djelatnika. Isto tako misli da klinidke bolniice ju dbbiti sve Sto mogu. Bojan Bakii je
rekao da je ista situacija u svim Zupanijskinr bolni \ije lo5e da se dobije Uredba koja se
kasnije moZe nadogradivati, avaLnoje da sustav poz:,nip medicinske sestre, a kasnije se
moLetraliti pro5irenje. BlaZenka Stunja bojise da
20 godina kao Sto se dosada dekalo. Ivica Rai;njevi
epidemije medicinske sestre konadno prepoznate i
je da se sada raspravlja o stvarima koje nisu u ovla
u daljnjim pregovorima jer sindikati pregovaraju
rekao kako sindikati jesu pisali vezano uz koeficij
podsjetio kako je Sindikat uditelja organiziraa, ia koeficijente, jer je sindikat partner
Vladi u pregovorima. S Anicom Pra5njak usp,io je
zavr5ni sastanak. Dobra je volja Ministarstva :zdrav

strategiju te odekuje

sastanke, a nisu morali. Vjeruje da je dobro 5to se

a to Sto su pozvali i Komoru na
lo do ove faze i preuzima odgovornost

za djelovanje. Zvonimir Pard;ina slaZe se s raLzmi5lj
promovirati sestrinstvo. S druge strane se b<rji efek
rekla BlaZenka Stunja. Clan ie Vijeia detvrli rnand
Misli da treba poku5ati traLili vi5e pa kako prode
svjestanje toga da se poloZajna mjesta pladajtr viSe.
zamke. Kad radno mjesto bude u Uredbi, neder pos
40%o. Zvonimir Pardina rekao je kako kolegica,, gla
1,106 plus poloZajni dodatak, znadi, nitko nenra po
Zalosno da administratori diktiraiu dodatke. a lobir se zh Europsku urriju pa se diktira i
sada. To je realni svijet, ali smatra da bi nel<e stvari balq rije5iti. Predsjednik je rekao kako

bi flisati da je netko glavni tehnidarsada postoji koeficijent l,16 lz 60Yo, dli ako 6e u
klinike i ima koeficijent 1,06, ne6e modi biti mogui dodatak od 40%. Stoga lreba biti oprezan

se inla koeficijent I,l7 plus 400/ou pregovorima. Sada u KBC-ima postoji situa,:ija
dodatka, Stoje protuzakonito, iako ovdje ne postoji
mjesto u sada5njoj Uredbi, Rekao je kako je pod
oni vi5e razumiju u to, bududi da su pregovori o
Brankica Ividinec pitala je kad 6e se krenuti s prija

a njihov ,,core business".
Steta nastalih u ootresu- tpotresu, bududi da ima

produlje na 10 do

lil'1""1?olllffl:
.i Kor4ore, te da treba pritisnuti sindikate
Ie o K,olektivnom ugovoru. Predsjednik je
te, iako im to nije bio prioritet te je

dosta upita s terena, te kada 6e se i ho6e li se formi i rardpa skupina, Predsjednik je rekao da



treba ostaviti vremena kako je dogovoreno na zadn
te da treba vid.ieti 5to 6e biti s financijskim plimom

bududi da se, prema sada5njim podacima, n:LoZe vi
Kuna. Brankica Ividinec podsjetila je da je plan bi
uniformi. Cula se s glavnom sestrom Doma, zdravlj
Glavna sestra bolnice rekla.je kako u ovom tre

ce takva pomod biti potrebna kasnije. (Slavna sestr
rekla je da bi uniforme ko5tale 20000 Kuna pa je
SnjeZana Busandi6 pitala je.jesu li kontaktirrare me

zdravstvene njege u kuii. Predsjednik je odgovori
rekla je datrebabiti fer prerna svim kolegioarna, p

kolegica iz potresom pogodenog podrudja, kao i k
ku6i i koje 6e molda smatrati da su zalkinute, a ona
je glavne sestre ustanova, ali ne moZe znati u koj
sestre. Zvonimir Pardina misli da treba obuhvatiti
PredloZio je da se naknada koje su se vije6ntot
svrhu. Predsjednik je rekao kako sjednicazakoju
planirana. Zvonimir Pardina rekao je k.ako je istina
njoj odludilo da se vijeinici odridu naknade. .Brank
poznaje ljude na terenu, dodi do revolta ako se po
se ovo odgodi dok se ne bude moglo pomodi svi
da postoji lista ugovornih zdravstveni ustanova na

kontaktira ustanove s potresom pogoclenih podrudj
kori5tenju stana'zamedicinske setre u 2020. godin
minimalno jednog dana do maksimalno 90 dana.

Ads)
Obja5njenje Financijskog plana za )02I. godin
Predsjednica Vijeia podsjetila je dlanove Vijeda
raspravu Agneza Aleksijevii zamolila je da se ni
projekcija radena na osnovu pro5le, 2020. godine i
financijskog plana ilije pak radena terneljem d

radunovodstva je odgovorila da se glerJaju projekc
planza sljede6u godinu, prethodna jo5 nije zavr5i

otprilike 8 mjeseci, tako da se u pravilu gledrdu tri
preostalo od zadnje godine. Agneza Aleksije vi6 pi
Vijeia mogu dobiti i prethodnu godinru, racli us

2020. godini potro5ilo za sve stavke. Vodileljica r
usporedivati kad se radi plan, jer u tom trenutku
usporedba rnoZe raditi kad godina zavr5i. Agneza
2020. godina, budu6i da bi loilo lak5e pratiti, a vod
pripremiti, Nevenka Ivek takoder je zamolila da

ispridava ako je pitanje neumjesno. Ztrmohla je da

osobama izvanradnog odnosa u Komori. I{ije joj,
Kuna te ne zna Sto je todno u tome, tirn vi5e iito im
EU projektima viSe ne radi u Komori. Vodriteljica
sluZbeni put idu zaposlenicri, tada to icle u posebnu

zaposlenici Komore, uvijek setraLi Rl jer je to K
se trebali isplatiti kao drugi dohodak, odnosrLo

Vezano uz stavku od miliorr i 50 tisu6a KunaL, rij je o FU projektu gdlje se radilo

oj s.jednici, kako se ne bi nekog zakinulo
kako pi se moglo vidjeti je li to odrZivo,
eti dal 6e se raditi o 600 do 700 tisuia
da se kolegiaama pomogne s nabavom
L Sisak i glavnom serstrom OB Sisak.
nemhju potrebe za uniformama, moZda
Doma zdravlja je prikupila sve podatke i
ala je li Vije6e za to ili nije.
icinske sestre iz socijalne skrbi i

kako nisu kontaktirane. Brankica Ividinec
ji i Ljedili5te Topusko, gdje radi vi5e

ve. ali se to moZe rie5avati sukcesivno,
li zraljednu sjednicu Vijeda iskoristi u ovu
se vijednici odrekli naknade nije bila

ta sjednica nije bila planirana, ali se na
IviEinec misli da ie, obzirom da

jednima, a ne svima pa predlaZe da

Tainik Komore predloZila je da, budu6i
iclama tVZO-a, Ured Komore

. Prredsjednik je iznio podatke o
Stan[e koristilo 18iosoba, u razdobnju od

ije to nekakva slobodna projekcija
Srljeg

- ------ r - -J ---- -

Lies rada Komore. VoditeliiltelJlca
o<12017. do 2020.sodine. Kad se radi

za tu godinu moZe se gledati samo
cijele godline i ono Sto je

la je ilostoji li mogudnost da dlanovi

.eljioalradunovodstva rekla je da to moZe
ni5ta ne shvati osobno te se unaprijed

pojasni stavka tro5kovi sluZbenog puta

rime; jasan iznos od milion i 50 tisu6a
inlbrmaciju da gospoda koja je radila na

noyostva pojasnilaje da kad na
,ku. Kad se radi o osobama koie nisu

ori jpfinije. Kad ne bi bilo R1 tro5kovi b
r bi pe izradunati doprinos, porez iprirez.

legica koje rade u zdravstvenoj njezi u
osobnlo ne zna koliko ih ima. Kontaktirala
sve ubtanovama toiino rade medicinske



istraZivanje u zdravstvenoj njezi u ku6i prije pred

doSlo do zakljudka da 6e medicinske sestre putovat
pa ne6e biti u rnoguinosti koristiti godi5nji oclmor i
putni tro5ak, jer bi medicinske sestre svaki dan oba

edukaciju. Svi detalji ie se todno znati kad se

provodenjem. Kod projekta se moraju uvijek un

opravdani. Nevenka Ivek pitala j e znai!,i li to da bi
dobio povrat izEU. Voditeljica radunovostva od

sredstava EU, ali oni se rnoraju planirati u svakoj
planiraju od kad se krenulo s pripremom zaEU
Vidmanii pitao je moZe li se za sljederiu sjednicu
da se krajem veljade zakljuduje financrijska godina.
prikaz prihoda i rashoda, u cletalje, budu6i da ljudi
taj nadin bilo lak5e pratiti financije, odnosno izvr5e
rekla je kako je to mogu6e napraviti. Zlvonirnir Pa

neto, odnosno radi li se u prvoj stavci od 3 rniliona
Voditef ica radunovodstva rekla da je u stavci za

stavkama nema bruto ili neto. Pitao je kolike su pl
propisima su odredene, radi li se o Zakonu o pla(
odobrio. Budu6i da su doprinosizazdravstveno
izradunao da se radi o iznosu od 18,900 Kuna
zaposleniku Komore, za Sto misli da jr: prilidrro vi
plade u Komori i po kojem zakonu se radunaju. V
se pla6e radunaju po Zakomr o porezu na dohodak,
odlukom. Zvonimir Pardina pitao je kada je to bilo
u ovom trenutku ne moZe sjetiti kad je to todno bi
je kako 6e i on provjeriti u svojoj dokumentaciji, a

sasvim siguran, ali misli da.je to bilo prije. Zamoli
te je rekao kako nema ni5ta protiv visokih plaia, ia
zdravstveno osiguranje, to z;nadi da se radi o bruto
djelatnika. Voditeljica radunovodstva rekla je kak
jerje to duZnost poslodavca i ne ubraja se u plaiu.
porez,prirez i neto. Zvonimir Pardina rekao je
njegova pla6a, ali pita voditeljicu radunovodsitva

Komore. Predsjednik je rekao kako on ima prla6u

rekla je kako, radi GDPR-a ne moZe re6i kolike su

napamet. Zvonimir Pardina pitao je zbog dega se

prema kojem se radunaju pla6e. Voditeljiczr raduno

kad se donosio pravilnik, Sada bi trebala innati pii
kako bi mogla redi kolika ie kome plada, -.--
poja5njenje za stavke o sluZbenim putovanjirna,

sluZbenih putovanja te je zamolila da se sljedleii p
snalaLenja. Voditelj ica radunovodstva poj asnila je
Nadzornog odbora i povjerenstava koji nisu ;zapos

nadoknaduju im se putni troSkovi. Reklaje kako
stavka za osobe koje primaju naknadu, a nistt
naknadu, alidolaze na sastanke po pozivu predsj

ga inade rzrad:uje za Ministarstvo finarncija. A
tekuie investicij slco o drZavanj e, o dnosno zarnolila pojp5njenje zadio o La5dinskoj i Steti

Lja d,okumentacije za EU projekt pa se

na edlrkacije, jer ih ima premalo natrLi
rna6i zamjenu, zbog degaje uradunat
'ile svoj posao nakon kojeg bi putovale na

rila je da bi se ti tro5kovi nadoknadili iz
ini. lodsietila je dla se ti tro5kovi
kt, od2017. ili 20t8. godine. Sandro
prermiti izvje5taj 2a2020. godinu, buduii

loZio je da izvje5taji budu kvartalni,
terenp pitaju neke stvari, a i svima bi na
j e proraduna, Voditeljica radunovostva
ina pifao je li u svim stavkama bruto ili
i 1816 tisu6a Kuna o bruto ili neto iznosu.
rde rarili o bruto iznosu, a u drugim
!e zaposlenika Komore i po kojim
a drZbvnih sluZbenika. odnosno tko ie to

g'e u posebnoj stavci, okvirno je
Sto je neto oko 11.000 Kuna po

Vorlifeljica radunovodstva rekla je kao se

ali ii: provjeriti. Zvonimir Pardina lekao
se rpdi o 2006. ili 2007 . godini. Nije

je voSiteljicu radunodstva da to provjeri
o akcj se pridoda iznos doprinosa za

la6i cid vi5e od 20.000 Kuna na 14

ne trepa pribrajati doprinose za zdravstv o
pla6u se ubraja doprinos za mirovinsko,

mu jp predsjednik rekao kolikaje nadel

li 1e6i kolike su plaie zaposlenika
L 18.100 Kuna. Vo<liteljica radunovodstvz
lade zaposlenika Komore, niti iznose zna

rinje GDPR, ako postoji pravilnik
rekla je kako GDPR nije postojao

" "' rqlasqqryg\ggpellgqika Komore

ra-
I Agneza Aleksijevii zamolila je
luii da postoji i stavka naknada tro5kova
stave i redni brojevi radi lak5eg

se tb stavka odnosi na dlanove Vijeia,
ici (omore, ali primaju naknade i
toji stavka zazaposlenike Komore,

lenrici, te stavka za osobe koje ne primaju
rika Komore. Napravila je dokument kak
Abkbijevi6 pitala je Sto je stavka za



potresa, Pitalaje postoji li rnoguinost naknade Ste

reka je da nema takve moguinosti' Podsjetila je
ovom trenutku se ne moZe redi koliki ie zahvat biti
pitala za5to tako velika svota za La5dinsku, budu6i

vidjela velika o5te6enja. Takoder je pitala na koje

koja je takoder predvidena. Delegat u Skupdtini

to pitanje na sjednici Skup5tine pazbogproblema
Zbogtoga sad pita koji su to gradevinski radovi,

od skoro 130 tisuia Eura. Voditeljica
kojima treba popravljati La5dinsku (npr. problem s

prvi kat u Maksimirskoj koji nije prostor stana, a

uredivao stan, rnoralo se odvojiti grijanje, pa je

(treba li novi bojler i slidno). Na drugom katu

treba rije5iti sve prozore. Bojan Baki6 rekao je
dovoljna za sve Sto se namjerava napraviti' V odite

radila usporeituju6i stare fakture i sada5nje cijene,

ured Komore samo osvjeZio kad se ot'r'arao, slan za

kakva 6e biti procedura vezarro uz dono5enje odlu

nabava, odnosno tko 6e donijeti odluku o tome tko
odgovorila je da 6e Vije6e odluditi o svemu Sto ie
proceduri kako se to radi ve6 16 godina' O svemu

donosi Vijeie, a o svemu Sto je ispod tog i:znosa

podsjetio kako je Vije6e donosilo odluku o

odluku o jednom izvodadu. BlaZenka Stunja podsj

pla6ama zaposlenika donijelo Vijeie, a bu<1u6i da

mogu li, obzirom da je sad na snazi GDPR, oni to
Voditeljica radunovodstva podsjetila je da su svi d

trenutka se ne moZe sjetiti koje todno godine je p
informaciju. Bojan Baki6 rekao je da ga ne zanim

na da su to uglavnom visokoobrazovani ljud,i s pri
poslova on ne odekuje plaiu ispod 10'000 l(una'
Vijede da zaposlenici imajuL previsoke pla(re pa ih

izznatiLelje. Rekao je kako gradevinski radovi ni

su od 2020. znatno poskupile. Smatra da se radi o
potro5iti na kraju. Ne moZe se todno znati hc,6e li
radi samo o planu. Misli da se on kao medic:inska

Aleksijevid rekla je da je ona poloZila razliku ispi

Smatra kako dlanovi Vije6a moraju biti upoznati

pravo postavljati pitanja o svakoj stavci plana, Bo

svoje osobno mi5ljenje. Agneza Aleksijevi6 rekla
poslovanje. Ivica RaZnjevid slaZe se cla se radi
davno odludivalo o kupnji prostora u Maksirnirsk
Dragica Simunec predsjednica. Tada se obrazl

mjesto gdje se mogu odrZavati sjednice Skup5tina

Skup5tina se nije odrLala u Maksimirskoj, tamo st

vidjetijedan i drugi prostor, Sto se title pla6a, one

za sestrinstv o, prizna- - : ^: i^ rzisok? strudna

prekovremenog rada L ,- -.=* 
-slaZe s kolegicom Aleksijevi6 i misli da viLiecnrci

pitala je hode li se izdavati knjige, buduii da

ocl osiguranja. Voditeljica radunovodstva



da bi u ovoj godini trebalo izaii novo izdanje

lektoriraju svi akti Komore, Voditeljica

informatidke tvrtke imaju monopol, odnosno li

voditeljica radunovodstva radi svoj dio posJla i radi
odgovornosti i o tome ih pitaju dlanovi, pa rtrerbaju

dinjenicama. Clanove to zanitna,jer se radi o velik

njezi, ata stavka se uvijek planira. Brankica lvidin
ar dizil anih po stup aka u zdravstvenoj

La5dinske, buduci da se tamo ne5to sta.lno ulaZe.

je pitala imali zainteresiranih za kupnju
lsjednik je odgovorio da sada nema

zainteresiranih, BlaZenka Stunja rekla je kolegi iiu d{ ne vidi razlog za zaStitnidki stav, da

financije, Rekla je da medicinske sestne nisiu neu

1a korgktno, Ne radi se o znatiZelji, nego o
iti tratrsparentni i ra.spolagati sa
n s\/olama, a Vije6er odgovarc za
kad sp radi o ekonomiji, jer su studir.ale

management. Agneza Aleksijevii rekla je kalro se j ino pnanjem mogu braniti interesi
Hrvatske komore medicinskih sestara, Pitalatzat kovej prevodenja i lekture, odnosno Sto se

prerdvidena u planu. PredloZila je da seprevodi i lektorira za svotu od 110.000r Kuna koja j
reklaje kako je to planirala zaEIJ

projekte, ah i za svu literafuru koja se planira,, osob

Agneza Aleksijevi6 predloZila je da se planira tako
da se mogu brzo dobiti brojke u smislu da se in
se zapravo revidira dlanstvo, buduii da mnogo ko
brze podatke o broju dlanova te o njihovom broju
pojasnila je kako broj dlanova po ustanrovanna n
ne mijenjaju svoje podatke. AgnezaAleksijevi6 re
upozorava svoje medicinske sestre da popurrjavaju tjeie za promjenu podataka, ali srnatra
da bi to i informatidki program trebao na neki nadi . Pitala je na koji nadin se to
revidira, ako ljudi po5alju zahtjev. Voditeljir;a radu a reklaje kako se zahtjevi za
promjenu i nadopunu podataka unose u Registar od
pitala je na koji nadin se moZe pomo6i da se podaci
trebala imati podatak o tome koliko je medioinskih

nah pp primitku. Agneza Aleksijevi(i
brZe revidiraju, bududi da bi Komora

ustanovi. Voditellica raduno'vodstva rekla je kako
tara u pojedinoj Zupaniji, odnosno
iciriske sestre pri provjeri bodova na

web stranici vide i koja ustanova im je upisaLna u
podataka, medutim, ima i onih koji to ne priLmijete.
u kojem pitaju na koji nadin mogu prornijeniti svoj
voditeliicu radunovodstva irna li visoku strudnu s

prlao za rosKove oorzavanja rnformatirikog srLstav odnosno aplikacija i bi li zapo5ljavanje
ica ra{unovodstva pojasnilaje da u toinformatidara u uredu smanjilo te tro5kove. V,cdi

ulaze ljudi koji se brinu i o hardveru i softvem, Sto moZe raditi jedna osoba, Postoje tu
vajq aplikacije i oni koji vr5e promjeneinformatidari koji se brinu za sigurnost, oni hcrji

u samim programima. Navelaje kao primjer radu odsfi4eni program u kojem se promjene
vrSe sukladno izmjenama propisa, visine prirezaili lidno. Bojan Bakii rekao je kako

za o QrLav anje poj edinih pro grama.
Zvonimir Pardina naveo je primjer E-udenja, jer to tko drugi odr1ava, odnosno nije u uredu
Komore. Pitao je koliko fvrtki odrZava informatidki Voditelj ica radunovodstva
odgovorilaje da se radi o Sest tvrtki. Rekla je da DdkumentlT odrLava Resistar i E-

moLdabiti potrebno prevoditi i neke na5e aktr: na
glavna urednica Plavog fokusa predloZila da se i
financirati iz ove predvidene stavke.

ured. Od te tvrtke su se nabavili programi i onda su
ovisno o Leljama i potrebama Komore. Pojasnila je
izvje5tajem, bilo tko iz tvrtke ne moZe spojiti na
sigurnosnom Sifrom. Registar je kod nas, na na5em
promjena uvedena u E-uredu, gdje se dokumentacij

lo sttoga Sto je Flrvatska dlanica EU pa 6e
'ane jfzike. Predsjednik je rekao daje
vi fo\us ubudu6e lektorira pa 6e se i to

e s vlemenom vali,
a se, p sludaju
istar, ved to m
rverp. Rekla je kako je najnovija

je

odsovorila da ima.,

vi5e qe sprema kao tiff. format, ve6 kao



PDF format, buduii da se tako zaluzima manie ra i tak5e je zaobradu. Agneza
Aleksijevi6 misli da bi moZda trebalo zaposlirti i matid,pra, koji 6e pa.zitinasve Sto se tide

kao Sto to postoji i u bolnicama. To iznositih informatidkih poslova, tro5kova i komunikacije
kao prij edlo g za r azmiiljanj e u budu6nosti. Z'v oni ir Pardina pitao je tko sad vodi EU
projekte, predsjednik je odgovorio da 1;o radi
Regvara. Rekao je kako se jo5 deka rezzultat natjeda
Projekt je dovr5en i predan Ministarstvu zdravstva,
socijalne skrbi objavijavni poziv. Tek nakon objav
se moZe radunati, budu6i da se situacija vi5e puta
milijuna Kuna, kasnije se to smanjilo na 7 rniljrma,
projekt moii izvesti u tako kratkom roku. Program
Komora 6e tu biti posrednidho tijelo. {Jecilija Roti
potpisan ugovor diji su tro5kovi oko 12.500 K.una
informiranje, odnosno za online skup5rtinu, Vodi
tro5kove odrLavarya Skup5tine, osim platfolme, do
Sto su kamere i setup. Sto se tide promidZbe i in
selekcije medijskih izvje5taja, sadrLaja i sliino.
Predsjednica Vije6a pitalaje zastavke koje se:

poja5njenje radi li se o redovitim strudnim nadzori
ugovore o djelu, usporedbu i analiztt progra.ma. V
redi o priznavanju inozemnih strudnih kvalifrkacija
izdavanje strudne literature, tako je planirala i u
izr adiv ati. Takoder j e planirala tro5kove za online
ugovorima o djelu zaljude koji objavl.juju i ureduj
Pardina pitao je tko ureduj e sadrLaj na portahe E-
je kako su to Adriano Friganovii i Sladana ReZi6,
strudnih nadzora radi o distoj naknadi. Mora postoj
kako bi se od Ministarstva zdravstva moslo zz1aLi
pojasnila je kako se Ministarstvu zdravstva dva pu
proveden im strudnim nadzor ima koj e sadrZav aj u s

Sanl,ardZija, uz pomo6 Domagoja
za. plojekt iz strukturnih fondova.
sadd se deka da Ministarstvo rada i

: javnbg poziva mo6i 6e se vidjeti sa dim
ijeniala, Na samom podetku radio se o 15

L takoSer se postavlja pitanje ho6e li se

ie iz{oditi fakulteti i visoka udili5ta, a
aje s PR agencijom
s tro5kovima promidZbu i
va pojasnila je da u

aze.jop i tro5kovi tehnidke podr5ke, kao
iranj4, tu ulaze i tro5kovi ZAMP-a,

e na gtrudne nadzore, odnosno molila je
a. I'afocter je pitala za stavku vezano uz
itelji(a radunovodsfva rekla je kako se tu

i ugolor o djelu i kompletan obradun
na<loftnadu tro5kova. Tajnik Komore
godi5nje dostavljaju detaljne tablice o
podriJke, ukljuduju6i tro5kove puta.

:taka i svega ostaloga Sto spada pod
(una {iji je Komora nositelj jo5 se deka
biti dilektni provoditelj, osim u dijelu koji

Izvje56e se dostavlja opisno i brojdano, Predsrjedni Vijgda zamolila je da se sljede6u
sjednicu pripremi izvje56e 2a2020. godinu s redni brcrjqvima. Takoder je zamolila
predsjednika da kaLe Sto se dogada s IiU projekti t. Pledsjednik je rek.ao da su u tijeku

icinske sestre koje se bave onkoloSkim
L-u diji su nositelji Slovenci, a gdje je

projekti Psycho skills za izradu curicculuma z:a

pacijentima diji su nositelji I'oljaci i projekt o GDP (-u our su noslTeul Jlovencl, a goJeJe
jo5 deka, odnosno deka se objavajavnogKomora partner, a projekt iz strukturnih fondova

poziva. Projektom o GDPR-u bavi se lu{laden Sam ija koji je pravnik. Za sada jo5 nema
povratka sredstava iz europskih fondova, jel su pro kti tqk zapodeli. U ta dva projekta koja su
u tijeku sredstva ie najvi5e biti namijenj ena izradi
promidZbu. Zanajzahtjevniji projekt od 7 milijuna
objava javnog poziva. Komora u tom projektu nede
se odnosi na leadership, a koji 6e provoditi kolegi koje qu zavr5ile tedaj leadershipa i koje su

Taj dio projekta koji se odnosi nave6 radile u okviru projekta Nightingale Challenge.
leadelship ie biti najlak5e provestijer ve6 posrtoji i vg. Edukacija o leadershipu trebala bi
se odrZavati na 1. katu prostora u Maksimirskoj, za
uredenje i nabavu opreme, a koji ie se nadolknaditi

oji srl u planu predvidena sredstva za

laptopi, 6e kasnije ostati Kornori. Za ostale di.jelo
visokog obrazovanja koje bi trebale provesti ed
Cilj projekta je da se takve edukacije ne odrZzrvaju
Hrvatske, kao npr. u Splitu, Rijeci, Osijeku, Vara

o \ Zagrebu, ve6 i u ostalim dijelovima
i dlugdje. Bilo bi te5ko organizirati da



npr, Zdravstveno veleudili5te u Zagrebu organizira
tro5kove. Zbogtoga ie se iii na regiorLalnu
Rotim pitala je postoji li sada EU projekt diji je K
provodi. Predsjednik je rekao da sa sada ne prcstoji
suradnil< u dva navedena prcrjekta koji su sada

Ad6)
Razno
Cecilija Rotim pitala Sto je s povjerenstvom z;a ill
odnosno kada 6e se raspisati poziv,buduii daje to
Komore rekla je da 6e se na sljededoj sjednici Vi
nakon Sto izmjene Stafuta stupe na snagu, odnosno
izmjene Statuta ministra zdravstva.
IvicaRaZnjevii pitao je za5to je dopis kolegioe ....
iako je zaprimljen 15.2. te je zamolio preds.ierlnicu
se ubudude takvi materijali Salju na vrijeme. Predsj
u ponedjeljak, sastoji se od tri strane, a upuienje
Predsjednica Vije6a proditala je dopis.
Cecilija Rotim rekla je kako se u dopisu odito radi
spomenuto. Rekla je kako je na sjednici Vijei:a pi
o dr Lati izb or e za p re dsj ednicu podruZnice, zamj eni
odgovoreno joj je tada bilo cla moZe jen kao
samom Poslovniku. Obzirom na to na lkoient
da nekoga ugrozi. Skupbtinu je organiz,irala u:z sugl
je osigurala sve epidemiolo5ke mjere koje su bile
podetak skup5tine i osobno se uvjerila da su se sve
potvrditi inalaz inspekcije, kao i nadzor policije,
civilnoj zaititi, kao i dvije policijske plijave:. O mj
odludivaoje izvr5ni odbor, a svaka dosada5nja sku
Izbori za dlana Vijeia HKMS odrlani su 2019.
dvije kolegice nisu na vrijeme dostavile svoje kand
kako je stajalo u pozivu. Tada je traLila mi5ljenje
izvr5nog odbora, dije je mi5ljenje bilo da kanclidat
propisanog roka. Vezano uz javno ili tzrjno g
skup5tinu jesu li za javno ili tajno glasovanje. Na
je bila protukandidat, kao i dokumentacija kolega i
funkcije bila je poslana u ured Komore na provje
koji su kandidatima dali podr5ku. To rerdi svalii put
tajnog glasovanja, tajnik Kornore vidjela je tla. su bi
veliki broj njih, te je bila pripremljena glasar)ka kut
tajno glasovanje. Smatra da nije ni5ta pogredno na
kojeg smatra da ga se treba doraditi. Ivica RaZnjevi
Rotim rekla napisati kao odgovor kolel;ici, bududi
zdravstva. Cecilija Rotim rekla je damoLe ako Vii
je Ceciliju Rotim za5to je skup5tinu odrLala saLda, i
Vije6a da se prideka s odrZavanjem skup5tina, obzi
odrLavanje paje dogovoreno da se izbori za predsj
izborima za delegate Skup5tine HKMS. Cecilija R
objektivnih razloga. Brankica Ividinec pitala je koli
Cecilija Rotim odgovorila je da je bilo nazodno 246

kuPi:iju u Splitu, $to bi znala.ifno povisil
, kako je planirano u proradunu. Cecilija
ora riositelj, odnosno koji Komora

a Kolhora je samo partner, odnosno

- Psycho skills i GDPR.

icins\e sestre izvan sustava zdravstva,
rio prijedlog njezine podruZnice, Tajnik
a raspiisati poziv za dlanove povjerenstva,

dana od dana davanja suglasnosti na

.,, sti$ ili prekjuder,
utije1d e je zamolio da
,dnica materiial do5ao
je6u, predsjedniku ri ministru zdravslva,

njoj, iako njeno ime nije eskplicitno
a predsjednika i tajnika Komore moZe li

i dl4nove izvr5nog dobora, a

ica bodruZnice ima tu mogu6nost prema
m.jeqtu radi, nikad joj ne bi palo napamelmJe$tll racr, nlKaclJoJ ne bl palo napam(
nost Civilnog stoZera Grada Zagreba,te

, Tajnik KomLore do5la je na
;r4iolo5ke mjere po5tivale. To moZe
i da su, naLalostpostojale prijave

i vlemenu odrZavanja skup5tine
qdrLavala se radnim danom u 13 sati.

21,8. i tadaje postojao problem jer
rQ, odnosno potrebnu dokumentzrciju

ne SluZbe Komore, ali i dlanova
nisq valjane jer su stigle izvan

je, na sjednici skup5tine pita se tu istu
oj sk{p5tini, dokumentacija kolegice koja
.olegi(:a koje su se kandidirali za ostale
kao i podaci o kolegicama i koleganrraiao r pooacr o Koleglcama I Kolegamla
smatta da tako treba postupati. Sto se tide

i prripremljeni listi6i zatajno glasovanje,
a, u sludaju da se skup5tina odludi na
rvila, budu6i da se vodila Poslovnikom za
pitao je moZe li se to Sto je Cecilija
je ona svoj upit uputila i Ministarstvu
takg odludi. Brankica Ividinec pitala
je {ogovoreno na probloj sjednici
t na to da svi nemaju uvjete za

nike podruZnica odrZavaju istovremeno s

im jd rekla da je to napravilaizllm Je reKla oaJe Io napravila rz
:o je dfanova bilo nazodnih na skup5tini.
dlanLoVa. Bilo je dogovoreno da ie radno



predsjedni5fvo brojati glasove, Na raspolaganju je ilo I Q dvorana koje su cijelo vrijeme
gla pQstaviti pitanje. Zdravstvenoimale videoprojekciju, svaka osoba u clvorani je

veleudili5te je odobrilo kori5tenje dvorana bezna Sto 6e moZda neki smatrati
nepotiznom, a Sto se radi i za sve kolegice ri kol k

v ntje se
u

dvorana. Radi se o novim prostorima lldra
prekr5ila niti jedna mjera, Pr.otukandidatkinia ie
odrLavanja skupStine, a nakon toga ju je prijavila ilnLoj za5titi i policijskoj postaji. Agneza
Aleksijevi6 rekla je da vijeinici nisu porotnici i m
sve Sto sredi5njica ne moZe rije5iti Salie Vije6u. Sm
dovofjno trebaju zauzeti stav da se problematika i
kategorija dopisa nije za Vijeie jer se radi o blaie
dlanku 19. Vije6e je ovaj dopis moglo dobiti na
ne vidi razlog za raspravu. U dlanku 19. navodi se
rje5ava sporove podruZnica, a sve ostallo nije u i
se radi o bla6enju, misli da bi ona podnijela osobnu fuZbuljer se ista stvar u budu6nosti rnoZe
dogoditi i ostalim kolegicama i kolegarma.lde ara isfini da dlanovi nisu informirani.
budu6i da se na web stranici svake godine objavljuj inlbilmacija o tome kad 6e se odrZati
skup5tina. Po njezinom mi5ljenju kolegici su rtrebal
Komore i zauzeti stav. Ima dojam da se u r4ezina 4

poslafi odgovor predsjednik i pravnici iz

rije5iti u sredi5njici Salje na Vijeie, Tajnik I(
daje tijelo koje akt donosi. U pitanju je dilerna kole
njezin upit u ingerenciju Skup5tine Komore,\/ije6a
radi o tumadenju Poslovnika o radu podruZnioa koj
traLila autentidno tumadenje, zbog dega je dopis u
16. Poslovnika o radu Vije6a prema ko.jem Vije6e je aLu{entidno tumatienje akata koje
donosi, zbog dega je dopis upuden na Vije6e. prije
Rotim, buduii da se moZe odrekivati nadzor Minis
boji, zbog toga Sto je sve posloZeno i sl.vari lunkcj
propisano. Sukladno propisima, od Vijeda se lreba
biti napisan i proslijeclen kolegici, a Vi jeie mora bi upozpato s predmetom kako bi se

rst,rza. Agneza Aleksijevii smatrainstitucija mogla za5tititi u sludaju nadirora iz mini
sramotnim da ministarstvo reagira na dopis.je,Cne
trebalo provjeriti svoj vlastitri rad. Ceciilija R,olim

rbe koja je anonimus te da bi ministarstvo
laje liako nitko nije uloZio Zalbu u

propisanom roku, a izbore za predsjedrLika podruZn
sam predsjednik podruZnice, a izbore za delegate u

i dl{move izvr5nog odbora raspisuje
kup5tini HKMS ras;pisu.je Vijeie. Ivica

RaZnjevii pitaoje kako to da ba5 najveia podluZn u ovpj situaciji odrLavatzbore, iako je
da sp na skup5tini pojavilo tisudu
preuiela na sebejerje glavni

dogovoreno da se izbori odgode, te Sto bi se dogod
dlanova. Cecilija Rotim rekla je kako je odgovo
organizaror i na kraju se ispostavilo da nije prr:kr5i niti jd:dnu mjeru. Zvonimir Pardina

riczr i neke sfvari definirati. bududi darekao je kako treba doraditi Poslovnik o radru lrodru
Vije6e ne moZe utjecati na raspisivanj e izbora za dsjed4ika podruZnice, jer postoji

o je i ona pitala moZe li, kao predsjednicaautonomija podruZnica. BlaZenka Stunja je rekla k
podruZnice, autonomno organizirati skup5tinu u s

PoduZnice iz godine u godinu imaju pribliZno isti
Predsjednica Vije6a rekla je da ie Tajniik Komore

Zupaniji i njoj je odgovoreno da moZe.
j dla4ova i s tim brojem se planira.
premiti sluZbeni odgovor u ime Vije6a

koji 6e ona potpisati, a s kojim 6e biti upoznati svi d vi Vije6a. Apelirala je na sve da budu
kolegijalni.
Predsjednik Vijeda rekao je kako je odgovorio
djelatnost i smatra da je rijed o manjku komr,rnikaci

np Vijede Komore. lRadi se o dlanku

na primjer predsjednica Povjerenstva za strutina pi ja i tlajno usavr5avanje, ili Povjerenstva



za etidka pitanja ili Povjerenstvazaprimarnu zdra
pravilu pozovu predsjednika na svoj sastanak, na k
tom smislu poslao je odgovor predsjednici ,frcvj
upoznata i predsjednica Vijerda. Kolegica Lrkii, ko.
Pravilnika o sestrinskoj dokumentaciji u bolnidkim
dlanica Povjerenstva za bolnidku djelatnost koje 6e
smatra manjkom komunikacije pa 6e se sve razjasn
kojoj 6e i on biti nazodan, gdje 6e se mo6i raziasnit
je postoji li sudski vje5tak u sestrinstvu, je lii 1

Predsjednik je rekao da osobno pi5e prograr:n za su
trebala biti Komora. Studira na medicinskorn nrav
medicinske sestre, kao u sludaiu bolnice u
izrade treba se konzultirati s pravnim fakultetom i
Agneza Aleksijevi6 rekla je kako se Povjerenrstvo
ugroZenim. 2018. godine provedena je anketa i od t
sada proziva sve, iako nije napravljeno niSta, Sad
radnu skupinu moZe prozivati samo predsjedrLik jer
Povjerenstvo za bolnidka pitanja koje je vei tr:e

dopune, Sto im je u opisu posla, definirano dlanko
besmislenom. Kolegice odito barataju poluinfb
buduie trebalo bolje razmisliti o tome koga se i
odluduje. Zahvalila je na podr5ci Povjerenstva,
na sljedeiem sastanku Povjerenstva za bolnid.ku di
predsjednika zapomo6. Nairne, u Vukr:varu se m
pravo ostvarilo, potrebna je odredena dokumentacii
Hrvatskog zavoda za zapolljavanje - podrudnog u
korisnika uvr5teno na popis traLenih zvanja na trZi5
strudnom spremom mogu dobiti takvu potvrdu,
sestre ili magistre sestrinstva ne mogu dobiti. O to
zapo5lj avanj e sa sj edi5te m t Zagrebu pa j e :rarnolil
RuZa Uremovi6 pitala je Sto je s kolegicama koje ni
je odgovorio kako Ministarstvo zdravstva prrikuplja
to odradi HZZO-v ie biti upuien nalogzaraspisiv
Predsjednica Vijeda svima je zahvalila na strpljenju

Sjednica je zavr5ila s radom u 14.35 sati.

Zapisnik vodila:

Anastazija S ori6 Uranid

venu za5titi, ako imaju neku dilemu, u
jern sb onda problemi rasprave i rijebe. U
stvarz;abolnidku djelatnost, sa dime je
je dlanica radne grupe zareviziju

zdrav$tvenim ustanovarna, ujedno je i
allrati zakljudke radne grupe. Sve

i na dljededoj sjednici Povjerenstva na
nedLoumice. Darinka Zv orcNovak oitala

i5t6 se moZe poduzeti po tom pitaniu.
g yje5taka u sesl;rinstvu diji nositelj bi

te srnatra da nitko ne moZe vje5taditi rad
Prcrgiamje u zavr5noj fazi, a nakon
inirit{rstvom pravosuda.
bolnidku djelatnost odito osje6a

pravo da prozivaju druge, a
je Statutom zadano koje ovlasti ima

je u povjerenstva, jer Vije6e o tome
iednik Komore rako je kako 6e to rije5ti
tnosf, Agneza Aleksijevi6 pitala je
dobiti kadrovski stan. Kako bi se to

, a iizmedu ostalog potrebna je potvrda
la Vrikovar da je zvanje potencijalnog
, Meilicinske sestre sa sredniom
u prvostupnice i diplomirane medicinske
r odluduje Hrvatski zavod za
predsjednika za pomo6.

odrpdile pripravnidki staZ. Predsjednik
e od zdravstvenih ustanova i dim se

nLatj edaj a za pr ipr av nidki staZ.

i sudjglovanju.

Predsj ednica Vijeda Komore:

rinh Fri5di6, magistra sestrinstva


